

JOIN THE LIFE SAVER CLUB TODAY

Please join our Life Saver Club to exclusively sponsor one of our dogs in waiting. Every dollar will go towards HKDR's mission to rescue, rehabilitate and rehome Hong Kong's abandoned dogs.

HK\$1,000 Pledge Level Benefits

For a monthly donation of HK\$1,000 for a minimum of 12 months:

- You will be exclusively sponsoring one of HKDR's dogs and receive a Life Saver Club Certificate acknowledging you as the official sponsor of that dog.
- You will receive biannual updates of your sponsored dog. If your dog is adopted, another dog will be assigned to you and you will receive a new certificate.
- You will be entitled to two free tickets to our annual Peak To Fong Sponsored Walk.

HK\$500 Pledge Level Benefits

For a monthly donation of \$500 for a minimum of 12 months:

- You will be exclusively sponsoring one of HKDR's dogs and receive a Life Saver Club Certificate acknowledging you as the official sponsor of that dog.
- You will receive an annual update of your sponsored dog. If your dog is adopted, another dog will be assigned to you and you will receive a new certificate.

HK\$200 Monthly Maintenance Pledge

For a monthly donation of \$200 for a minimum of 12 months:

- You will be exclusively sponsoring one of HKDR's dogs and receive a Life Saver Club Certificate acknowledging you as the official Monthly Maintenance sponsor of that dog.
- Monthly Maintenance Programme covers the monthly costs of flea, tick and heartworm protection for the sponsored dog. If your dog is adopted, another dog will be assigned to you and you will receive a new certificate.

Website: www.hongkongdogrescue.com **Email:** lifesaver@hongkongdogrescue.com

請即加入狗狗救助會

請加入"狗狗救助會"贊助救狗之家的狗狗!你的每月捐款將用作支持本會之使命,救援香港無家可歸的狗狗並爲牠們尋找永久安樂窩。

HK\$1,000 贊助級別

你同意作出最少12個月、每月HK\$1,000之捐款, 並享有以下優惠:

- · 你會收到一張附有狗狗相片及簽名的證書, 以證明你是該狗狗之專屬贊助者。
- · 你會每年收到兩次被贊助狗狗的最新消息。 如你贊助的狗狗被領養,本會會安排另一隻 狗狗接受你的贊助及簽發新證書給你。
- · 你會獲贈本會年度籌款活動「Peak to Fong」 之入場券兩張。

HK\$500 贊助級別

你同意作出最少12個月、每月HK\$500之捐款,並享有以下優惠:

- · 你會收到一張附有狗狗相片及簽名的證書, 以證明你是該狗狗之專屬贊助者。
- · 你會每年收到被贊助狗狗的最新消息。如你 贊助的狗狗被領養,本會會安排另一隻狗狗 接受你的贊助及簽發新證書給你。

HK\$200 醫護月費贊助

你同意作出最少12個月、每月HK\$200之捐款,並享有以下優惠:

- · 你會收到一張附有狗狗相片及簽名的證書, 以證明你是該狗狗之專屬贊助者。
- · 醫護月費捐款會用作支付被贊助狗狗預防狗 强、牛蜱及心絲蟲之費用。如你贊助的狗狗 被領養,本會會安排另一隻狗狗接受你的贊 助及簽發新證書給你。



LIFE SAVER CLUB Subscription Form 狗狗救助會助養表格

I would like to join the Life Saver Club and sponsordog(s) while they wait for a home at HKDR with the following pledge 我願意參加狗狗救助會,贊助 隻救狗之家的狗狗,贊助級別如下:		
○ 每月 HK\$1,000 /month	○ 每月 HK\$500 /month	○ 每月 HK\$200 /month
○ 每年 HK\$2,400 /year	○ 每年 HK\$6,000 /year	○ 每年 HK\$12,000 /year
Sponsor's Information 贊助人資料 Full Name 姓名(請以英文填寫): Mr / Mrs / Ms Donor Number (if any) 捐款者編號(如有): Tel 電話: Mailing Address 郵寄地址: Email 電郵:		
Payment Methods 付款方法 A) Please charge my donation to my credit card 請於我的信用咭收取捐款: O VISA O MASTER Expiry Date 有效日期:MM/YY Credit Card No 信用咭號碼: Name of Card Holder 持咭人姓名: Card Security Code (last 3 digit on security stripe) 保安密碼(咭背面簽名條最後3 個號碼): Cardholder's signature 持咭人簽署: Date 日期:		
B) Cheque payment 支票捐款 (Only accepted for yearly pledges of HK\$12,000, HK\$6,000 or HK\$2,400. 只適用於HK\$12,000、HK\$6,000 及 HK\$2,400的年度捐款) I enclose a crossed cheque payable to 'Hong Kong Dog Rescue Limited' 現附上劃線支票抬頭 「Hong Kong Dog Rescue Limited」 • Please write your name and phone number on the back of the cheque. 請於支票背面寫上你的名字及聯絡電話。		
C) Bank Deposit 銀行入賬 (Only accepted for yearly pledges of HK\$12,000, HK\$6,000 or HK\$2,400. 只適用於HK\$12,000、HK\$6,000 及 HK\$2,400的年度捐款) I enclose the receipt of my deposit into the Hong Kong Dog Rescue's bank account at HSBC 741-263776-838. 現附上入賬至救狗之家於香港滙豐銀行之帳號 741-263776-838 之收據。		
Remarks 備註: Hong Kong Dog Rescue (HKDR) is a registered charity (Charity No. 91/15212). Donations of HK\$100 or above are tax deductible. 救狗之家是註冊慈善機構(註冊號碼 91/15212)。港幣100元以上之捐款可獲發正式收據以作扣稅用途。		
○ To save administration cost, please do not send me a receipt. 為節省行政開支,請不用發收據。 ○ Please send me the donation receipt by * mail / email (please delete as appropriate) 請以郵寄 / 電郵發回收據 (請刪除不適用處) ○ Every month 每月 ○ Every 6 months 每六個月 ○ Every year 每年		
Your donation will be processed at the end of each month and the receipt will be issued at the beginning of the following month. 你的捐款將會於每月月底處理,而收據將於之後的月首寄出。 ○ Please tick here if you wish to receive news and information about Hong Kong Dog Rescue. 如你想收到更多救狗之家的資訊,請在方格畫上剔號。		
Sponsor's Signature 贊助人簽名:		

Please complete and return this form to:

Hong Kong Dog Rescue, G/F, 13-15 Wai Fung Street, Ap Lei Chau, Hong Kong. / Fax: 2508 1853 請填妥本表格交回救狗之家香港鴨脷洲惠風街13-15號地下 / 傳真: 2508 1853